
 

Protokoll styrelsemöte Albo den 28 
november 2022 

 

Närvarande: Gert-Åke I, Henrik V, Eva G, Kerstin S, Gunilla A, Tore J, Jan-Erik B, Mats P, Carina A och 

Eva K. 

1.Ordförande öppnar mötet.  

2.Dagordningens godkännande. 

3.Genomgång av föregående mötesanteckningar. 
Helena Rimfors har genom sitt event i Brösarp 19/11 skänkt 725 kr till Albo Härads 

Hembygdsförening. 

Övrigt godkännes och lägges till handlingarna. 

4.Ekonomi 
Alla underhållsbidrag är reglerade och betalda. Efter bytet till ekonomisystemet Vismas nya version 

kommer Eva G att bli ansvarig för medlemsregistret. 

Ytterligare 120 medlemmar har betalat in medlemsavgiften. 

5.Hemsidan, Facebook, Instagram 

6.Programkommittén.  

Förslag på att i slutet av programbladet ha en berättande text om textilier. Eventuellt ska det bli ett 

textiltema med föreläsningar 2023. Lämpligt vore att då särskilt visa upp respektive objekts 

textilskatter. 

Kommittén funderar på en bussrundtur till alla/några av våra objekt. Eventuellt subventionerat för 

styrelsemedlemmarna. Kanske en runda på våren och en annan på hösten. Gunilla kontaktar Kiviks 

buss. 

Arbetsgruppen träffas igen på må 5 december. Gruppen efterlyser texter, bilder över de olika 

arrangemangen på föreningens objekt. 

 

 

 

 

 



 

7.Byggnadsvårdsföreläsningar 

Nästa föreläsning av Per Blomqvist om fönster blir 4 december 10.00. 

8.Planer för byggnadsunderhåll 2023 
Vingarna och hättan på St Olofs mölla behöver renoveras.  

9.Webbinarier, kurser och föreläsningar, Skånes Hembygdsförbunds 

ordförandekonferens 
Gunilla rapporterar från ordförande konferensen. Uppmaning att diskutera kring de olika objektens 

mest värdefulla föremål. En rangordningslista bör göras och märkas ut på en ritning över objekten. 

Behövs det en gallring av objekt? Beslut om detta tas tillsammans med ordföranden. Vid eventuellt 

nya gåvor; följ föreningens gåvopolicy. 

Samarbete med brandkåren är önskvärt. Kanske en gemensam brandövning för aktiva i de olika 

grupperna. 

Det är viktigt att se över avrinningen kring väggarna runt våra objekt samt skorstenarnas skick. För 

att minska fukten i husen är det viktigt att täcka skorstenarna med en huva. 

Simrishamns kommun har förslag på nya riktlinjer för olika bidrag. 

Gunilla är numera sammankallande till Ravlunda skolråd. Grupper ska bildas för ut- och invändig 

skötsel av skolan. Höjda hyror för lokalen i framtiden. 

10.Textilkommittén  

11.Invigning av jordkällaren i Agusa.  
Invigning av Agusastugans jordkällaren med fördjupad berättelse om konstruktionen och funktionen 

av densamma lö 1/7. Aktiviteter: singla bollar, visning av bilder från arbetet med jordkällaren, bjuda 

på must förvarad i källaren.  Gunilla kontaktar musiker för eventuell underhållning. 

12. Rundan. 
Nisse Nilsson har avsagt sig vidare arbete med Mellby mölla. 

Göran har fått in en offert på markarbete kring Skvaltan. Den nya vårdplanen bör diskuteras 

tillsammans med markägaren och Länsstyrelsen innan man sätter igång något arbete vid Skvaltan. 

Mötet beslutade att ge AU delegation att besluta om eventuellt antagande av offerten. 

Krubbemöllas tak kommer att täckas om tidigast 2024. Tillgången på halm styr tidpunkten. Högestad 

AB kommer att röja ännu mer kring möllan. Flisning är på gång. 

Bondrumsgården är stängd för säsongen. På lördag ska det provbakas i ugnen. Österlen lyser firades 

med batteriljus i fönsterna och servering av glögg. 

Julöppet i Agusastugan besöktes av 28 mycket intresserade personer. 

Hallamöllagruppen ska titta på lämpliga ekar till kvarnaxeln. 



Kerstin redogjorde för Arkivgruppens (Kerstin, Eva G, Eva K och Gunilla) första möte. Arkivering bör 

bygga på indelning efter vilken process/vilket sammanhang arkiverade föremålet/dokumentet ingår i.  

13.Prenumeration på Bygd och Natur  
Föreningen får sju gratisprenumerationer. Fyra är upptagna. Vilka fler vill ha tidskriften? Kanske 

någon från Glimmeboda? Mats P önskar också en prenumeration. Man kan även läsa den på 

Webben. 

14.Övrigt 

15.Möte 2023  

Styrelsemöte: 1 februari, 6 mars, 3 april. Årsmöte: 26 april. 

16.Nästa styrelsemöte 
Onsdagen 1 februari 19.00 i Ravlunda skola. 

17. Mötet avslutas 
 

Vid tangentbordet: Eva Karlsson 


